

China Scholarship Council – University of St Andrews Scholarships (PhD Programmes)



University of St Andrews *Scotland's first university – 1413*

The University of St Andrews is one of the UK's top universities, and is one of Europe's most research-intensive seats of learning. The University is located in the town of St Andrews, on the east coast of Scotland. Student life in St Andrews is lively with many student societies and activities, sports clubs and ancient traditions and with 32% of our students arriving from outside of the UK and EU, it is a very welcoming and cosmopolitan community.

This programme provides Chinese students who demonstrate academic excellence and leadership potential with the opportunity to study for a PhD at the University of St Andrews.

The scholarships are supported jointly by the China Scholarship Council (on behalf of the Chinese Ministry of Education) and the University of St Andrews. The scholarships will cover 100% of University fees, a grant for living costs and one return flight from China to the UK. Awards are made for the full duration (48 months) of your fee liability for the agreed programme.

Awards available:

Full PhD students

Up to 30 scholarships will be supported per year.

Joint PhD students

Up to 10 scholarships will be supported per year.

Candidates should be intending to pursue study/research in one of the academic areas identified by the University of St Andrews and the China Scholarship Council. **However applicants to other study/research areas will also be considered subject to the availability of relevant programmes of study at the University of St Andrews.**

For further information about these exciting new scholarship opportunities, please contact:

E: pgrecruitment@st-andrews.ac.uk

or visit our website:

www.st-andrews.ac.uk/study/international/csc

The University of St Andrews is a charity registered in Scotland. No: SC013532

Subjects

We offer PhD programmes in all areas of arts, humanities and sciences.

www.st-andrews.ac.uk/study/pg/prospectus/research

Sciences

We particularly welcome applications in the subjects below:

Biology

www.st-andrews.ac.uk/biology

Chemistry

www.st-andrews.ac.uk/chemistry

Computer Science

www.cs.st-andrews.ac.uk

Earth & Environmental Sciences

<http://earthsci.st-andrews.ac.uk>

Geography & Sustainable Development

www.st-andrews.ac.uk/gsd/courses/pgr/phd

Mathematics & Statistics

www.st-andrews.ac.uk/maths/prospective/pg

Medicine

<http://medicine.st-andrews.ac.uk>

Physics & Astronomy

www.st-andrews.ac.uk/physics

Psychology & Neuroscience

www.st-andrews.ac.uk/psychology

Arts and Humanities

We offer a full range of subjects but we particularly welcome applications in the subjects below:

Economics

www.st-andrews.ac.uk/economics

Management

www.st-andrews.ac.uk/management/research

中国国家留学基金委 – 圣安德鲁斯大学奖学金 (博士项目)



University of St Andrews Scotland's first university – 1413

圣安德鲁斯大学是英国顶尖的学校，也是欧洲最为科研密集型的领先机构之一。大学坐落于苏格兰东海岸的圣安德鲁斯小镇。圣安德鲁斯大学的学生生活是丰富多彩的，有着诸多的学生社团、运动俱乐部，以及古老的传统。在这里，32%的学生来自欧洲以外的国家，是个非常热情且包容性强的国际化小镇。

中国国家留学基金委 – 圣安德鲁斯大学奖学金（博士项目），提供给那些表现卓越、学术成就高以及具有领导能力的中国留学生在圣安德鲁斯大学攻读博士学位的机会。

该奖学金由中国国家留学基金委（代表中国教育部）和圣安德鲁斯大学共同支持。奖学金将覆盖100%的大学费用，部分生活费用以及中国往返英国的机票。奖学金将涵盖学生所学课程（48个月）的费用。

可提供奖学金类型：

博士生： 每年30个奖学金名额

联合培养博士生： 每年10个奖学金名额

候选人应在圣安德鲁斯大学与中国国家留学基金委所认可的优先学科范围内研究学习。但是，圣安德鲁斯大学也会相应考虑报考大学所开设课程内的其他学科的申请人。

关于更多激动人心的奖学金相关信息，请联系：
邮箱：pgrecruitment@st-andrews.ac.uk

或访问我们的官方网页：
www.st-andrews.ac.uk/study/international/csc

The University of St Andrews is a charity registered in Scotland. No: SC013532

大学提供艺术、人文以及科学类学科的博士项目，详情请见：
www.st-andrews.ac.uk/study/pg/prospectus/research

科学类

特别欢迎报考以下学科：

生物

www.st-andrews.ac.uk/biology

化学

www.st-andrews.ac.uk/chemistry

计算机科学

www.cs.st-andrews.ac.uk

地球与环境科学

<http://earthsci.st-andrews.ac.uk>

地质与可持续发展

www.st-andrews.ac.uk/gsd/courses/pgr/phd

数学与统计

www.st-andrews.ac.uk/maths/prospective/pg

医学

<http://medicine.st-andrews.ac.uk>

物理与天文学

www.st-andrews.ac.uk/physics

心理与神经学

www.st-andrews.ac.uk/psychology

艺术与人文类

特别欢迎报考以下学科：

经济学

www.st-andrews.ac.uk/economics

管理学

www.st-andrews.ac.uk/management/research